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Bloeddonaties en -transfusies bij katten en honden  -  Stand van zaken

Bloed geven is tegenwoordig een van de normaalste zaken van de wereld geworden. In 
elke gemeente organiseert het Rode Kruis met de regelmaat van de klok 
bloedinzamelingen voor mensen. Tegenwoordig bestaat ook de mogelijkheid om bloed te 
geven voor katten en honden. Bloed van een andere kat of hond kan worden toegediend 
na bloedverlies, na een ongeval of operatie, maar kan ook worden aangewend bij 
bepaalde ziekten waarbij de eigen rode bloedcellen worden afgebroken of wanneer het 
dier per ongeluk rattenvergif eet waardoor er bloedstollingen optreden. De dierenkliniek 
van de UGent in Merelbeke beschikt zelfs over een eigen bloedbank en er zijn ook heel 
wat dierenartsen die beschikken over een kleine voorraad in hun praktijk. Toch slinkt de 
bloedvoorraad en zijn er geregeld grote tekorten aan bloeddonoren.

Wanneer honden of katten bloed ontvangen, is dit ook niet altijd zonder gevaar. Zo 
kunnen er afweerreacties optreden tegen het vreemde bloed. Ook bij het ontvangen van 
bloed moet er worden opgelet voor infecties die via het bloed kunnen worden 
overgedragen zoals kattenaids (FIV), kattenleukose (FeLV) en bloedparasieten die via 
teken of vlooien kunnen worden overgedragen.

1. Hoeveel katten- en hondendonoren werden er de laatste vijf jaar geregistreerd?

2. Hoeveel bloedtransfusies vonden er de laatste vijf jaar plaats bij katten en honden?

3. Is de minister van plan initiatieven te nemen om de mogelijkheid van bloeddonatie 
aan katten en honden bekender te maken bij het brede publiek?

4. Op welke manier kan men vermijden dat typische ziektes via bloeddonaties worden 
doorgegeven?
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Ik beschik niet over gegevens om deze vragen te kunnen beantwoorden. Het gaat om 
een louter veterinaire aangelegenheid waar mogelijk de faculteit diergeneeskunde in 
Merelbeke voor eigen gebruik een antwoord kan verschaffen. Ik ga hierin geen initiatieven 
nemen.


